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  Protokół Nr 32/2017 
z przebiegu  Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu 

z dnia 27 czerwca 2017 roku 
 

Rozpoczęcie posiedzenia Komisji godzina: 9,00 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Nr 206 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiąca 
zał. Nr 1 do protokołu (wszyscy radni obecni na posiedzeniu). 
Goście uczestniczący w posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiąca zał. 
Nr 2 do protokołu. 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 
Powiatu1 Józef Piksa. Po powitaniu wszystkich przybyłych na posiedzenie, stwierdził na 
podstawie listy obecności kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 

Ad 1  
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodniczący Komisji Józef Piksa 
przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku, który jest zgodny z zawiadomieniem 
(stanowi zał. Nr 3 do protokołu) wysłanym radnym na posiedzenie Komisji (głosowanie: 9 za, 
0 przeciw, 0 wstrzymujących się  –  na Sali obecnych 9 radnych)  
Proponowany porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad Komisji. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. 
3. Sprawozdanie finansowe Powiatu Wałbrzyskiego za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Powiatu za 2016 rok. Analiza. 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok. 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  

w sprawie zmiany uchwały Nr IV/3/2015 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 30 
stycznia 2015 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Wałbrzyskiego. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/74/2016 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 
grudnia 2016 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej na rok 2017 Powiatowemu 
Zrzeszeniu „Ludowe Zespoły Sportowe Ziemi Wałbrzyskiej” (ze zmianami).  

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu 
Wałbrzyskiego.  

8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie pozbawienia odcinka drogi nr 3392D kategorii drogi powiatowej. 

9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego  
w sprawie pozbawienia drogi nr 3357D kategorii drogi powiatowej. 

                                                           
1
 Ilekroć w protokole znajdzie się wpis Przewodniczący Komisji będzie to oznaczało Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu.  
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10. Informacja o stopniu realizacji inwestycji prowadzonych przez Powiat Wałbrzyski ze 
wskazaniem zadań finansowanych ze środków zewnętrznych (stan na koniec maja 
2017r) 

11. Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 roku. 
12. Sprawy bieżące:  
- wypracowanie stanowiska w sprawie wniosku radnych Grażyny Owczarek i Grzegorza 
Walczaka w kwestii pomocy finansowej dla Gminy Głuszyca (treść wniosku na 
repozytorium).  

 

Ad 2.  
Z uwagi na fakt, że cześć radnych tj. Pan Grzegorz Walczak oraz Pan Kamil Orpel mieli 
uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia, członkowie Komisji przez głosowanie 
podjęli decyzje, na wniosek Pana Kamila Orpla o przeniesieniu przyjęcia protokołu na 
następne posiedzenie Komisji po uprzednim uwzględnieniu zapisów, które radny przekaże do 
Biura Rady na piśmie. Fakt ten został potwierdzony przez głosowanie: 4 za 3 przeciw  1 
wstrzymujący się  (2 osoby nie brały udziału w głosowaniu). 
 
Ad 3.  
Sprawozdanie finansowe Powiatu Wałbrzyskiego za 2016 rok wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Powiatu za 2016 rok omówiła Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego 
Joanna Błażuk. Krótko przybliżyła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o 
tym sprawozdaniu. Budżet Powiatu Wałbrzyskiego w 2016 zamknął się zrealizowanymi 
dochodami w wysokości 48 431 525 zł przy ich zaplanowaniu w wysokości 47 627 051 zł, co 
oznacza, że zrealizowano dochody ponad plan i ich wykonanie stanowi 101, 69%. Wydatki w 
budżecie zrealizowano w wysokości 53 224 392 zł przy ich planowaniu w wysokości 
56 874 890 zł, co stanowi 93,8% wykonania. Budżet w 2016 roku zamknął się deficytem w 
wysokości 4 792 866 zł, przy jego planowaniu w wysokości  9247839 zł. Wpływ na to miały 
wolne środki wprowadzone do budżetu w wysokości 4472000 zł. W roku ubiegłym został 
zaciągnięty na zadania inwestycyjne kredyt długoterminowy w wysokości 5 000 000 zł na 
okres spłaty 10 lat.  Planowane dochody ze sprzedaży majątku zostały wykonane w 
wysokości 95%. Na obsługę długu wydatkowano kwotę w wysokości 333 132 zł co stanowi 
niecały procent.  
Wydatki bieżące: na wydatki związane z oświatą przeznaczono w roku 2016  ok 20% 
środków całego budżetu. Tu nastąpiło zgodnie z dokumentacją omówienie wydatków 
wszystkich jednostek. Skarbnik, podkreśliła również, że wydatki na oświatę otrzymane z 
subwencji nie zbilansowały się i trzeba było z budżetu przekazać 315 000 zł na realizacje 
zadań związanych z działalnością oświatową. Drugą omówioną sferą wydatkową była opieka 
społeczna. Na placówki opiekuńczo-wychowawcze  została przeznaczona kwota w wysokości 
3719675 zł. Na ośrodek wsparcia powiat przeznaczył kwotę 466 620 zł. Pani Skarbnik 
przypomniała, że instytucja ta jest w 100% finansowana ze środków Urzędu Wojewódzkiego 
– realizując jego zadanie zlecone. Na rodziny zastępcze w roku ubiegłym powiat przeznaczył 
303938 zł. Na funkcjonowanie PCPR zostało przeznaczonych 906 564 zł. Na jednostki 
specjalistyczne i mieszkania chronione przeznaczone zostały środki w wysokości 32 484 zł i 
jest to zadanie przekazane do realizacji Gminie Wałbrzych.  
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Łączni na pomoc społeczną w 2016 roku została przeznaczona kwota 8587 057 zł co stanowi 
15% wykonania wydatków.  
W 2016 roku powiat został zobowiązany do zwrotu subwencji oświatowej w wysokości 
752 300 zł. Subwencja jest na etapie skargi kasacyjnej w NSA. Dotacje dla Stowarzyszeń 
były zaplanowane na kwotę 26 900 zł a wykonanie opiewa na kwotę 25 354 zł. Wolontariat w 
wysokości 5 000 zł został wykonany w  100%. W ubiegłym roku powiat udzielił dotacji 
celowej dla Górskiego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego w wysokości 10 000 zł, która 
została zrealizowana w 100%. Z Urzędu Marszałkowskiego powiat otrzymał dotację w 
wysokości 300 000 zł na Dolnośląską Stolicę Kultury, którą zrealizował w wysokości 
299 961 zł. Wkład własny to 17 076zł.  
W Dziale transport i łączność powiat poniósł wydatki w wysokości 2 214 940 zł. 
W Dziale Administracja Publiczna wydatki z tego tytuły wyniosły 6 795 966 zł. Wzrost 
kosztów zatrudnienia w tym dziale w stosunku do roku 2015 wynika  z faktu utworzenia 
przez Powiat Wałbrzyski, Biura Obsługi Jednostek Powiatowych i zatrudnienia w nim 7 osób, 
które poprzednio były księgowymi w tych jednostkach.  
Dyskusja: 
Radny Jarosław Buzarewicz wypowiadając się w imieniu Klubu Radnych Platformy 
Obywatelskiej oświadczył, że radni tego klubu bardzo wnikliwie przeanalizowali omawiany 
materiał oraz wszystkie okołobudżetowe opinie nie pomijając oceny Komisji Rewizyjnej w 
tym zakresie. Na podstawie zebranych i omówionych materiałów  zrodziły się wątpliwości 
dotyczące celowości wydatkowanych środków. Jak podkreślił, niektóre zadania można było 
zrealizować w sposób bardziej efektywny i gospodarny.     
Przewodniczący Komisji  Józef Piksa odniósł się do zapisów obciążenia Powiatu 
Wałbrzyskiego częścią subwencji oświatowej. Zaznaczył, że jest to sprawa sprzed kilku lat, 
kiedy w skład naszej jednostki wchodziło jeszcze Miasto Wałbrzych i dochody były 
wielokrotnie wyższe. W ocenie Przewodniczącego nie sposób zgodzić się, aby „mały” powiat 
ziemski ponosił tak wysokie koszty za przeszacowanie jednostek, które obecnie funkcjonują 
w mieście Wałbrzychu. Podkreślił również, że budżet powiatu na 2016 rok był realizowany 
prawidłowo, a wszystkie zmiany w ciągu roku przedstawione przez Zarząd były pozytywnie 
przyjęte przez Radę Powiatu.  
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski przedstawiając realizację 
budżetu za 2016 rok omówił krótką historię infrastruktury drogowej po 2013 roku tj. omówił 
krytyczny stan nawierzchni dróg i mostów, które pozostały po dużym powiecie. Wspomniał 
jak ogromną pracę wykonano, aby doprowadzić do takich standardów  jakie są obecnie. 
Największe natężenie prac nastąpiło w 2016 roku.  
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do  
procedury głosowania opinii do sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok. W wyniku 
głosowania 6 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący się  (na sali obecnych 10 radnych) Komisja 
pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 4.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok 
omówiła Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego Joanna Błażuk. Jak podkreśliła zmiany te 
dotyczą zwiększenia dochodów budżetowych o kwotę 405 900 982 zł. Z tego dochody 
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bieżące zwiększają się o kwotę  137 382 zł, a dochody majątkowe o 268 600 zł z 
jednoczesnym zwiększeniem wydatków budżetowych na wydatki bieżące 183 482, a na 
wydatki majątkowe kwotę 222 500 zł. Pozostałe dane wynikające z przyjętych uchwał 
pozostają bez zmian (tj. przychody i deficyt).  
Po stronie dochodów zwiększamy w Dziale 010 - rolnictwo i łowiectwo kwotę 60 000 zł. 
Wynika to z zawarcia stosownej umowy pomiędzy Powiatem Wałbrzyskim  a 
Województwem Dolnośląskim w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Wałbrzyskiego w formie dotacji celowej na zadanie inwestycyjne - zakup sprzętu 
pomiarowego i informatycznego oraz oprogramowania dla Wydziału Geodezji.  W Dziale 
600 została podjęta decyzja Ministra Rozwoju i Finansów w sprawie przyznania naszemu 
powiatowi środków z programu wieloletniego pn. program rozwoju gminnej i powiatowej 
infrastruktury drogowej na lata 2016-2019, a dotyczące naszego zadania  „modernizacja 
odcinka  drogi 3389D w Strudze na kwotę  132 082 zł.  
Decyzja Ministra Rozwoju i Finansów zwiększyła nasz budżet o kwotę 208 600 zł z 
przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pod nazwą „przebudowa obiektu mostowego w 
ciągu drogi powiatowej nr 3377D w miejscowości Sierpnica. Po stronie dochodów  na 
wniosek dyrektora PCPR przyjmujemy kwotę 5000 zł z jednoczesnym zwiększeniem planu 
finansowego tej jednostki. Te kwoty pochodzą od darczyńców i są przeznaczone na 
organizacje pikników dla podopiecznych, którzy są pod pieczą   PCPR.  
Wydatki  
Zmniejsza się kwotę 30 000 zł na dwóch placówkach oświatowych celem zabezpieczenia 
środków na dotacje dla centrum wspomagania rozwoju nowo powstałej poradni 
psychologiczno – pedagogicznej w Mieroszowie. Zmniejszenie tych środków w żaden sposób 
nie spowoduje zakłóceń w funkcjonowaniu tych dwóch placówek w 2017 roku.  
Na wniosek Wydz. Organizacyjnego dokonujemy zmniejszeń wydatków bieżących w 
wysokości  12,500 zł z przeniesieniem na wydatki inwestycyjne. Jest to związane z 
realizowanym budżetem partycypacyjnym w gminie Mieroszów.   
Po stronie wydatków bieżącym zwiększamy w Dziale 600 Transport i Łączność kwotę 
132082zł – modernizacja  odcinka drogi 3380D w Strudze.   
Wydział Geodezji przeznacza kwotę 21 400 zł, którą przenosi do innego działu. Zarząd 
dokłada kwotę 58 600 zł. Dzięki tej fuzji finansowej Wydział będzie dysponował kwotą 
80 000 zł. Łącznie z otrzymaną dotacją w wysokości 100 000 zł będzie możliwe podpisanie 
umowy dotyczącej harmonizacji numerycznych map ewidencyjnych i sytuacyjnych na terenie 
gminy miejskiej i wiejskiej Mieroszów.  
W wydatkach majątkowych otrzymane 60 000 zł przeznaczamy na zakup sprzętu 
pomiarowego i informatycznego z oprogramowaniem (dwie kserokopiarki). 
Wprowadzamy nowe zadanie, na które przeznaczamy kwotę 50 000 zł pn. budowa chodnika 
w pasie drogi powiatowej nr 3399D w Mieroszowie (etap I). 
Na naszym zadaniu inwestycyjnym pn. przebudowa obiektu mostowego w ciągu drogi 
powiatowej w związku z otrzymanymi środkami z Ministerstwa w wysokości 208 600 zł 
uwalniamy środki własne i angażujemy środki „ministerialne” inwestycyjne.  
W załączniki inwestycyjnym zwiększamy kwotę o 35 000 zł na zadanie pn. „dokumentacja 
projektowa zamierzeń inwestycyjnych”.  
W dyskusji udział wzięli: 
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Radny Kamil Orpel  odnosząc się do wypowiedzi Pana Starosty podczas  majowej Sesji w 
temacie „zabrania rezerwy celowej przeznaczonej na dofinansowanie wieży widokowej w 
Jedlinie - Zdroju” zapytał dlaczego radni zostali wprowadzeni w błąd w zakresie braku 
środków na budowę muru oporowego i mostu w Sierpnicy,  skoro już 13 maja 2017 roku 
przyszła informacja z Ministerstwa o przyznanych środkach z subwencji ogólnej.  Zapytał 
również, dlaczego te środki nie zostały wprowadzone do budżetu na majowej sesji. Jak 
podkreślił, mimo tak sprzyjającej sytuacji Starosta nie zaproponował przywrócenia 
obiecanych 100 000 zł na dofinansowanie budowy wieży widokowej na Borowej.   
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura odpowiadając przedmówcy podkreślił, że nie zgadza 
się z Jego subiektywną oceną sytuacji. Przy tej okazji przypomniał wypowiedzi radnego, 
które wielokrotnie dyskredytowały działania Zarządu, a przede wszystkim działania Starosty. 
Po czasie okazywało się że zarzuty te były bezpodstawne.  Odnosząc się do pytania radnego 
dlaczego  w maju nie wprowadzono środków z Ministerstwa poinformował, że decyzja do 
Zarządu w tej kwestii wpłynęła 7 czerwca 2017 roku więc nie było podstaw formalno – 
prawnych do dokonania takich zmian miesiąc wcześniej.   
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski  wyjaśnił, że wnioski składa 
się w ściśle określonym  trybie, a jednym z integralnych dokumentów jest kosztorys. Jeżeli 
jest duża różnica między kosztorysem, a realnym wykonaniem  zadania, jest możliwość 
aneksowania, czyli wystąpienia o remontowanie kolejnego obiektu mostowego. Stąd kwota 
208 600 zł  będzie podzielone: 140 000 zł na most w Sierpnicy a na pozostałą kwotę został 
złożony wniosek  z przeznaczeniem na drugi most.. Wnioski, o których mowa składa się do 
końca lutego.  
Radny Grzegorz Walczak przypomniał, że informacja o tych środkach była przedmiotem 
dyskusji na majowym posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. Zaapelował do 
Starosty o przewrócenie tych 100 000 zł dla Gminy Jedlina – Zdrój na realizacje zadania pn.  
„budowa wieży widokowej na Górze Borowa”.   
Radny Kamil Orpel  przyznał, że informację o terminie przyznania środków z Ministerstwa  
powziął z zapisów  w uchwale w sprawie zmian w budżecie. Tam widnieje data  13.05.2017r.  
Odnosząc się do sprawy rozdysponowania środków na z Ministerstwa tj. 208600 zł, przyznał, 
że będą z tego tytułu oszczędności w wysokości  68 000 zł. W związku z tym zaapelował do 
Starosty o wprowadzenie autopoprawki do budżetu w celu wsparcia  gminy  Jedlina – Zdrój w 
kwocie jaka została obiecana.   
Radny Andrzej Lipi ński zadał dwa pytania:  

1. Zapytał o  zwiększenia wartości  zadania inwestycyjnego pn. „przebudowa drogi 
powiatowej na odcinku  skrzyżowania z drogą powiatową w gminie Czarny – Bór; 

2. Zapytał, czy środki zarezerwowane na założenie map ewidencyjnych w gminie 
Mieroszów są wystarczające. Czy kwota 21400 zł obejmuje sołectwa, czy Gminę 
Mieroszów.  

Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski  wyjaśnił, że po radzie 
budowy okazało się że Wójt Czarnego Boru rozważa rozpoczęcie robót kanalizacyjnych. Stąd 
decyzja Zarządu  o uzupełnieniu środków w zakresie prowadzonego przez powiat zadania. 
Skarbnik Powiatu Wałbrzyskiego Joanna Błażuk wyjaśniła, że z Dolnośląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego powiat otrzymał dotacje w wysokości 100 000 zł z przeznaczeniem na 
pokrycie części kosztów  harmonizacji numerycznej  map i założenie ewidencji budynków i 
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lokali dla gminy Mieroszów. Geodeta Powiatowy zawnioskował do Zarządu o zabezpieczenie 
kwoty 80 000 zł.  
Przewodniczący Komisji  Józef Piksa w nawiązaniu do zapisu w uchwale Rady Powiatu 
Wałbrzyskiego  w sprawie zmian w budżecie, kwoty w wysokości  50 000 zł dla gminy 
Mieroszów na budowę chodnika  zapytał, czy zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami gmina 
podpisała z powiatem porozumienie o wspólnej realizacji tego zadania tak jak było to 
prowadzone do tej pory. Zapytał również, czy na tą inwestycję będą przeznaczone środki 
tylko z naszego budżetu, czy gmina Mieroszów dołoży jakąś część.  
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski  wyjaśnił, że gmina 
Mieroszów w roku ubiegłym wnioskowała do powiatu o wspólną realizację tego zadania, 
przedkładając kosztorys na kwotę 147 000 zł z jednoczesnym wskazaniem, że powiat ma 
wyłożyć 50% kosztów. Zarząd uznał, że byłoby to wbrew zasadzie finansowania. Biorąc pod 
uwagę fakt, że w tym roku burmistrz nie jest zainteresowany budową jakiegokolwiek 
chodnika oraz  z uwagi na fakt, że powiat w roku bieżącym  nie miał dużych zadań w zakresie 
robót utrzymaniowych w gminie Mieroszów Zarząd zaproponował, aby w 2017 roku 
rozpocząć samodzielne zadanie Etap I budowa chodnika w gminie Mieroszów, angażując 
dotychczasowe  środki.  
Przewodniczący Komisji  Józef Piksa podkreślił, że tego typu precedensowe działania 
doprowadzą do chaosu współpracy z innymi gminami. Uznał, że należy przedyskutować tą 
propozycję z burmistrzem Mieroszowa i zachęcić do wspólnej realizacji tego zadania.  
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski  wyjaśnił, że Zarząd nie 
zaangażuje innych środków na realizację tego zadania jak te, które wcześniej były 
zabezpieczone w budżecie na ten cel dla gminy Mieroszów.  
Radny Kamil Orpel   wyjaśnił, że budowa chodników przy drogach powiatowych jest 
zadaniem własnym  powiatu, które może powierzyć do realizacji innej gminie. Celem 
opracowania programu współpartycypacji w kosztach  budowy chodników było zwiększenie 
ilości remontowanych chodników w gminach.  Aby zrealizować tren cel nie wystarczy 
opracowanie programu, do tego potrzebne są rozmowy z włodarzami gmin, które przekonają 
ich do współfinansowania w zadania powiatu.  
Przewodniczący Komisji  Józef Piksa zwrócił się do Starosty Wałbrzyskiego aby 
przeprowadził  spotkania z włodarzami gmin niezwłocznie po wakacjach czyli przed 
uchwaleniem ich budżetów gmin oraz budżetu powiatu wałbrzyskiego. W ten sposób będzie 
można dokonać zabezpieczenia środków na realizację tych zadań.  
Radny Jarosław Buzarewicz odnosząc się do apelu, który skierowała do radnych Rada 
Miasta Jedlina – Zdrój i Burmistrz Jedliny – Zdrój oraz w związku z oszczędnościami, o 
których była dzisiaj mowa zawnioskował do Zarządu o przekazanie 100 000 zł dla Gminy 
Jedlina- Zdrój na realizację przedsięwzięcia pn. budowa wieży widokowej na Górze Borowa 
wprowadzając autopoprawkę do zmian w budżecie.  
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski  omówił okoliczności 
działań Gminy Jedlina-Zdrój w zakresie pozyskania środków na realizację przedmiotowego 
zadania. Dla czytelności sprawy przedstawił porozumienie 2/PW/2017 zawarte w Wałbrzychu 
29.03.2017 roku  po między Gminą Jedlina – Zdrój a Gminą Wałbrzych w którym  zostali 
wymienieni uczestnicy realizujący to zadanie. Dodatkowo jak wyjaśniłł Wicestarosta w 
paragrafie 3 zawarto informację, że całość przedsięwzięcia zostanie zrealizowana przy udziale 
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dwóch podmiotów Gminy Wałbrzych i Gminy Jedlina – Zdrój. W paragrafie 7 pkt 1 tego 
porozumienia zostało zapisane, że  Jedlina-Zdrój po zakończeniu realizacji inwestycji (w tym 
po uzyskaniu pozwolenia na użytkowanie wieży widokowej i rozliczeniu przedsięwzięcia ) 
przekaże wspomnianą wieżę widokową dokumentem PT na stan Gminy Wałbrzych.  
Jak podkreślił Wicestarosta, wiele zapisów przedstawionych przez Burmistrza Jedliny-Zdroju 
w piśmie skierowanym do radnych Rady Powiatu Wałbrzyskiego jest niezgodnych ze stanem 
faktycznym. Zdaniem  dyskutanta opisana  sytuacja wskazuje, na to, że  burmistrz Jedliny-
Zdrój naruszył  zapisy umowy z powiatem.   
Radny Kamil Orpel  podkreślił, że zasadniczym problemem jest  brak zdolności 
komunikacyjnych obecnego Zarządu  Powiatu nie tylko z burmistrzem Jedliny – Zdrój, ale 
również z włodarzami innych gmin Powiatu Wałbrzyskiego.  Zdaniem radnego obiecane 
dofinansowanie dla Gminy Jedlina – Zdrój w wysokości  300 000 zł jest częścią podziału tzw. 
„tortu inwestycyjnego”.  Powiat w pozostałych gminach  inwestuje na poziomie 10 000 0000 
zł. Radny skierował również zapytania do Zarządu, na co zostały przeznaczone  środki ze 
sprzedaży Domu Dziecka w Jedlinie – Zdroju w wysokości 600 000 zł.  Dlaczego te środki 
nie zostały zainwestowane w tą gminę.  
Mieszkańcy Jedliny – Zdroju, których ~ 10% podatku wpływa do budżetu powiatu oczekują, 
że powiat na ich terenie będzie prowadził inwestycje między innymi budował domy dziecka, 
szpitale, szkoły i inne placówki i będzie je utrzymywał oraz zatrudniał mieszkańców tej 
gminy. W związku z tym, co zostało wyartykułowane oraz z uwagi na fakt, że są środki w 
budżecie, zaapelował o przegłosowanie wniosku radnego Jarosława Buzarewicza.  
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura  wyjaśnił, że Powiat Wałbrzyski w latach 2015 -2017 
przeznaczył na pomoc finansową dla gmin  kwotę w wysokości 865 000 zł, z czego: 

• Dla Szczawna – Zdrój  przekazano 430 00 zł 
• Dla Jedliny – Zdrój przekazano 400 000 zł 

• Dla Głuszycy przekazano  35 000 zł 
Starosta podkreślił, że spotyka się z włodarzami gmin rozmawiając o wielu poziomach 
współpracy.  
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski  odnosząc się do kwestii 
przejęcia przez Gminę Jedlina – Zdrój dróg powiatowych podkreślił, że odbyło się to w 
ramach  udzielonego wsparcia i wspólnej  realizacji Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych na lata 2008-2011 dotyczącego wspólnego projektu budowy, przebudowy i 
remontu dróg  w zakresie zadania pn.  poprawa bezpieczeństwa w obrębie miasta Jedlina- 
Zdrój. W ramach tego projektu wykonano: 

• modernizację odcinka drogi 336D przebieg drogi powiatowej oraz 
• modernizację ul. Akacjowej w Jedlinie - Zdroju  

• poszerzenie wraz z przebudową miejsc postojowych odcinka z ul Sienkiewicza  do 
drogi gminnej 116383 w Jedlinie – Zdroju.  

• poszerzenie odcinka ul. Poznańskiej w Jedlinie – Zdroju wraz z budową miejsc 
postojowych.  

Burmistrz Jedliny – Zdrój zawiera stosowne porozumienie na mocy, którego w 2009 roku 
otrzymuje 551 595 zł dofinansowania w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych. W roku 2010 w ramach II Etapu od Powiatu Wałbrzyskiego otrzymuje 161 760 zł 



8 

 

na realizację tego zadania. Ponad 5 km dróg i ponad 680 000 zł na ich modernizacje. Jak 
wyjaśnił Wicestarosta Burmistrz nie ponosił również kosztów utrzymania tych dróg, gdyż  
pozwał  Powiat Wałbrzyski o zapłatę kosztów utrzymania przebiegu drogi powiatowej. Na 
mocy zawartej ugody ówczesny Starosta Józef Piksa w 2013 roku wypłaca Jedlinie – Zdrój 
55 607 zł tytułem kosztów utrzymania drogi powiatowej 3360D w obrębie gminy Jedlina – 
Zdrój.  
Radny Grzegorz Walczak zaapelował o zakończenie waśni i kłótni w temacie: „kto – komu 
– co- i dlaczego” i pochylenie się nad inwestycjami, które przyniosą temu regionowi i jego 
mieszkańcom rozwój  i satysfakcje.  
Radny Kamil Orpel  odnosząc się do wypowiedzi Wicestarosty powiedział, że ilość 
przeprowadzonych w tamtym okresie  inwestycji świadczy o doskonałej współpracy powiatu 
z gminami. Jak podkreślił, obecna kadencja poza jedną inicjatywą to zmarnowany czas, który 
może wynikać z braku doświadczenia.  
Radny Andrzej Lipi ński zapytał , czy Starostwo Powiatowe będzie realizowało wniosek z 
Działu  926. 
Skarbnik Powiatu Joanna Błażuk wyjaśniła, że realizacja zadania w ramach Działu 926 
Kultura fizyczna i sport  odbędzie się przez Starostwo. Będzie to wydatek majątkowy a 
następnie zostanie przekazany w ramach budżetu partycypacyjnego.  
Członek Zarządu Mirosław Potapowicz podkreślił stanowczo, że Zarząd nigdy nie był 
przeciwko budowie wieży widokowej na Górze Borowa, choć z wypowiedzi niektórych 
radnych  można tak wywnioskować.   Przypomniał, że obiecane 100 000 zł miały zostać 
przekazane w przypadku  gdy włodarzowi  Gminy Jedlina – Zdrój zabraknie środków na 
dokończenie tej inwestycji. Jak wygląda obecna sytuacja wiemy z posiadanych dokumentów.  
Przewodniczący Komisji  Józef Piksa przypomniał wniosek radnego Jarosława Buzarewicza 
o przekazanie 100 000 zł dla Gminy Jedlina- Zdrój na realizację przedsięwzięcia pn. budowa 
wieży widokowej na Górze Borowa wprowadzając te środki jako  autopoprawkę do zmian w 
budżecie na 2017 rok. Przewodniczący dodał, że jest to wniosek do Zarządu o ponowne 
pochylenie się nad  możliwością przekazania obiecanych środków dla Gminy Jedlina – Zdrój.  
W wyniku głosowania 5 za, 5 przeciw, 0 wstrzymujących się Członkowie Komisji Budżetu i 
Finansów nie przyjęli zaproponowanego wniosku.   
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do  
procedury przeprowadzenia głosowania opinii do przedmiotowego projektu. W wyniku 
głosowania 8 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się  (na sali obecnych 10 radnych) 
Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę.  
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady.  
 
Ad 5. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany uchwały Nr IV/3/2015 
Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 30 stycznia 2015 roku w sprawie uchwalenia Statutu 
Powiatu Wałbrzyskiego omówiła Pani adwokat. Jak podkreśliła mając na uwadze 
przejrzystość i jawność organów samorządu terytorialnego, w tym komisji rady powiatu oraz 
szanując prawo dostępu każdego obywatela do informacji publicznej, zasadnym jest 
wprowadzenie zmiany do Statutu Powiatu Wałbrzyskiego w kwestii wprowadzenia 
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obowiązku nagrywania kontroli i posiedzeń Komisji Rewizyjnej i archiwizowania tych 
nagrań w formie załączników do protokołów.    
W dyskusji udział wzięli: 
Radny Jarosław  Buzarewicza w imieniu Klubu radnych Platformy Obywatelskiej 
zawnioskował do Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego  o wprowadzenie zmiany w statucie o 
zapis - zmienia się treść § 44, który otrzymuje brzmienie:  
1) Zarząd Powiatu jest organem wykonawczym powiatu i liczy  3 członków . 
2) W skład Zarządu Powiatu wchodzą: Starosta jako przewodniczący, wicestarosta i jeden 

członek zarządu; 
3) Pozostaje bez zmian 
Zmienia się również treść §  45 – „starosta wykonuje swoje zadania przy pomocy 
wicestarosty i członka zarządu” 
Głosowanie wniosku: 4 za, 6 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Radny Grzegorz Walczak zawnioskował o wprowadzenie zmian do Statutu Powiatu w 
zakresie nagrywania obrad Sesji i Komisji Rady w postaci audio/Video w celu 
udostępniania na naszej stronie internetowej.  Jako uzasadnienie wskazał, że 
transparentność powinna iść z „duchem czasu” a koszt zamontowania kamerki jest na 
tyle niski, że nie obciąży budżetu. Sam zadeklarował kupno takiej kamerki.  
Radny Kamil Orpel wskazał źródło finansowania tego przedsięwzięcia: obsługa medialna 
bądź z części środków przeznaczonych na remont sekretariatu zarządu.   
Głosowanie wniosku: 9 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się.  
 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do  
procedury głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały uwzględniającą poprawkę 
w formie wniosku radnego Grzegorza Walczaka. W wyniku głosowania  9 za, 0 przeciw, 1 
wstrzymujący się  (na sali obecnych 10 radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała 
omawiany projekt uchwały.  
 
Ad 6.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/74/2016 
Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie udzielenia dotacji 
celowej na rok 2017 Powiatowemu Zrzeszeniu „Ludowe Zespoły Sportowe Ziemi 
Wałbrzyskiej” omówił Wicestarosta Krzysztof Kwiatkowski.  Jak wyjaśnił przedmiotowa 
uchwała jest wynikiem szerokiej dyskusji na poprzedniej Sesji i wniosków jakie padły. Aby 
umożliwi ć organizatorowi wydarzeń kulturalnych bardziej elastyczną zmianę terminów bądź 
miejsc realizacji.  
Przewodniczący Komisji Józef Piksa w swojej wypowiedzi podkreślił mi ędzy innymi, że 
błędem jest tworzenie tak szczegółowych uchwał zwłaszcza, że dotyczy to żywego organizmu 
jakim są zespoły sportowe. Na przyszłość trzeba unikać takich zapisów. Ponadto zwrócił 
uwagę, że proponowany zapis zmian jest niedokładny gdyż w poprzedniej uchwale nie było 
zapisu o terminach, który znalazł się jako przeniesienie do przedmiotowej uchwały.  
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że  Rada podjęła 
uchwałę a na jej podstawie są  przyznane te środki , które trzeba nadzorować i rozliczyć.  
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Radny Kamil Orpel odnosząc się do zaproponowanej przez Zarząd zmiany podkreślił, że 
skala błędu, który popełnił prezes tej organizacji  nie jest podstawą do odebrania części 
dofinansowania. Zaproponował, aby ponownie pochylić się nad tą sprawą i nie karać 
finansowo za to przedsięwzięcie ewentualnie wyznaczyć sankcję w postaci upomnienia, 
nagany. W ocenie radnego projekt tej uchwały jest bezzasadny gdyż poprzednia uchwała nie 
wskazuje żadnych terminów. W umowie zawartej między stowarzyszeniem a powiatem 
również nie ma żadnego terminu. W ocenie radnego propozycja ta to zrzucenie 
odpowiedzialności na Radę Powiatu za to za co powinien odpowiadać Zarząd.   
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski odnosząc się do 
wypowiedzi poprzednika wyjaśnił, że  Zarząd proponując tą zmianę chce ściągnąć z rady 
obowiązek nadzoru nad wydarzeniami, które zostały zaproponowane. Aby uzyskać dotacje, 
ktoś zaproponował wydarzenia, które trzeba zrealizować aby je otrzymać.  
Radny Grzegorz Walczak poinformował, że Rada nie uchwaliła w poprzedniej uchwale ani 
godzin ani terminów stąd proponowana zmiana jest bezpodstawna.    
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski ponownie podkreślił, że 
propozycja ta jest wyjściem na przeciw działaniom Ludowych Zespołów Sportowych w celu 
unormowania zasad, które w szczegółach powinna określać umowa.   
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  
procedury głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania 8 
za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się  (na sali obecnych 10 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 
Pan Kamil Orpel opuścił salę obrad o 12,23 na Sali pozostało 9 radnych.  
 
Ad 7.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zasad gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Wałbrzyskiego omówił Naczelnik 
Wydziału Administracji Architektoniczno – Budowlanej i Nieruchomości pan Bogusław 
Buczyński. Wyjaśnił, że w związku z faktem, że przedmiotowa uchwała była już wielokrotnie 
zmieniana  oraz z uwagi na zmiany w przepisach  jakie nastąpiły w okresie jej obowiązywania 
w celu ujednolicenia jej zapisów zaszła konieczność przygotowania nowej uchwały w oparciu 
o obowiązujące przepisy prawa. Dodatkowo z uwagi na fakt, że zapisy Uchwały nr 
XXVII/140/14 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 6 listopada 2014r. w sprawie ustalania 
zasad wydzierżawiania gruntów zabudowanych i niezabudowanych, wynajmowania lokali i 
określenia stawek czynszu dzierżawy i  najmu nieruchomości stanowiących własność powiatu 
na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony znalazły się w niniejszej 
uchwale należało uchylić w/w akt prawny. 
Dyskusja w której udział wzięli:  
Rady Andrzej Lipi ński zapytał, który z członków zarządu jest odpowiedzialny za nadzór 
nad przygotowaniem tego projektu uchwały oraz czy ten projekt jest przygotowany zgodnie z 
prawem.   
Starosta Wałbrzyski Jacek Cichura wyjaśnił, że każdy z członków zarządu w 
przygotowaniu merytorycznych uchwał posiłkuje się wiedzą i doświadczeniem naczelnika. 
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Tym razem również naczelnikowi zostało powierzone przygotowanie przedmiotowego 
projektu uchwały.  
Radny Grzegorz Walczak zwrócił się do Starosty z zapytaniem, czy zgodnie z kodeksem 
cywilnym  hipoteka jest prawem rzeczowym. Jak podkreślił w rozdziale II zbywanie i 
obciążanie nieruchomości w § 8 pkt 1. jest zapisane „Nieruchomości stanowiące własność 
powiatu mogą być zbywalne lub obciążane ograniczonymi prawami rzeczowymi zgodnie z 
przepisami kodeksu cywilnego jeśli jest to ekonomicznie uzasadnione….” czyli zostały w tym 
zapisie wymienione trzy ograniczone prawa rzeczowe: użytkowanie, służebność gruntowa i 
służebność przesyłowa, które wymagają zgody Rady. Zdaniem radnego uchwała została źle 
przygotowana gdyż nie wymienia wszystkich ewentualnych zagrożeń i czynności, które 
wymagają zgody Rady Powiatu.  Radny Grzegorz Walczak zaproponował, aby wymienić 
enumeratywnie wszystkie odgraniczone  prawa rzeczowe i uwarunkowujemy je, albo nie 
wymieniamy ich, a w domyśle należałoby zapisać, że te ograniczone prawa rzeczowe 
wymagają zgody Rady.   
Przewodniczący Komisji Józef Piksa podkreślił, że Zarząd nie ma uprawnień do hipoteki. 
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof Kwiatkowski wyjaśnił, że 
zaproponowane okoliczności zmian odpowiadają działaniom gmin, tam gdzie władze 
sprawuje jednoosobowo wójt czy burmistrz. Wypowiadając się w imieniu koalicji, stanowczo 
podkreślił, że na tym poziomie zarzadzania powiatem żadna nieruchomość nie zostanie 
zastawiona na poczet kredytu. Poparł wypowiedź Przewodniczącego, że nie ma możliwości 
zaciągnięcia zobowiązania finansowego pod hipotekę bez zgody Rady gdyż tę kwestię 
reguluje ustawa o finansach publicznych.  
Wniosek radnego Grzegorza Walczaka 
Uzupełnić  zapis w projekcie przedmiotowej uchwały w § 8 pkt 1 o pozostałe prawa 
rzeczowe, co do których Zarząd musi mieć zgodę Rady.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie 9 za, 0 przeciw, 0  wstrzymujących się.  
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodniczący Komisji Józef Piksa przystąpił do  
procedury głosowania opinii do przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania 9 
za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  
 

Ad 8. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie pozbawienia odcinka drogi nr 
3392D kategorii drogi powiatowej omówił Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu i 
Ochrony Środowiska Andrzej Sokołowski. Jak podkreślił projekt tej uchwały jest 
wynikiem woli przejęcia przez Gminę Stare Bogaczowice odcinka drogi powiatowej i 
zaliczenie jej do dróg gminnych. Przedmiotowa zmiana w przepisach musi odbywać się 
równolegle tzn. w tym samym czasie pozbawia się drogi kategorii powiatowej i zalicza się do 
kategorii drogi gminnej. Zmiany o których mowa odbywają się do końca III kwartału danego 
roku, a uchwała obowiązuje od 1 stycznia roku następnego. Droga ta jest odcinkiem typowo 
lokalnym do transportu rolniczego i stanowi łącznik naszych dróg powiatowych.  
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury głosowania opinii do 
przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania 9 za, 0 przeciw, 0 
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wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała 
omawiany projekt uchwały.  
 

 
Ad 9.  
Projekt uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie pozbawienia drogi nr 3357D 
kategorii drogi powiatowej omówił Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu i 
Ochrony Środowiska Andrzej Sokołowski. Wyjaśnił, że dotyczy to odcinka drogi 
przebiegającego obok urzędu W Starych Bogaczowicach w kierunku przysiółku Wrony. Jest 
to droga do transportu rolniczego.  
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący Komisji Józef Piksa  przystąpił do  procedury głosowania opinii do 
przedmiotowego projektu uchwały. W wyniku głosowania 9 za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się  (na sali obecnych 9 radnych) Komisja pozytywnie zaopiniowała 
omawiany projekt uchwały.  
 

Ad 10.  
Informację o stopniu realizacji inwestycji prowadzonych przez Powiat Wałbrzyski ze 
wskazaniem zadań finansowanych ze środków zewnętrznych  wg. stanu na koniec maja 
2017r) omówił  Naczelnik Wydziału Infrastruktury Powiatu i Ochrony  Środowiska 
Andrzej Sokołowski na podstawie przedłożonego radnym materiału, który stanowi zał. Nr 4 
do protokołu.  
Radny Andrzej Lipi ński zapytał kiedy zostanie zakończone poziome malowanie drogi na 
tzw. „Górce Unisławskiej” oraz kiedy zostanie rozpoczęty remont odcinka drogowego od 
wiaduktu kolejowego w stronę Sokołowska.  
Wicestarosta Powiatu Wałbrzyskiego Krzysztof wyjaśnił, że masa na „górce unisławskiej” 
przed pomalowaniem musi odparować, bo powstaną żółte plamy natomiast remont odcinka w 
Sokołowsku jest w III Etapie. Zakończenie planowane jest na koniec lipca.  
Ad 11.  
Radni opracowali plan pracy Komisji na II półrocze 2017 roku, który przedstawia się 
następująco: 

L.p. Miesiąc Tematyka posiedzenia Osoby zaproszone 
1. Wrzesień 1. Informacja o przebiegu wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze 2017 r. 
2. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wałbrzyskiego 
za I półrocze 2017r . 

3. Informacja dot. stanu przygotowań do akcji 
zimowej. 

4. Opiniowanie merytorycznych projektów 
uchwał. 

5. Sprawy bieżące 

 
-Skarbnik Powiatu 
-Osoby nadzorujące i 
odpowiedzialne za 
przygotowanie 
powiatu do akcji 
zimowej 
 

2. Październik  1. Zapoznanie się z trybem prac nad projektem 
uchwały budżetowej na 2018 rok. 

2. Opiniowanie merytorycznych projektów 
uchwał. 

3. Sprawy bieżące. 

- Odpowiedzialny 
członek zarządu,  
-Skarbnik Powiatu   
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3. Listopad  1.  Analiza projektu uchwały budżetowej na 
2018r – wypracowanie wniosków  do 
Zarządu.  

2. Informacja na temat najmu i sprzedaży 
nieruchomości Skarbu Państwa i Powiatu w 
okresie od 1 stycznia do 30 października 
2017r.  

3. Opiniowanie merytorycznych projektów 
uchwał. 

4. Sprawy bieżące.  

 
- Skarbnik Powiatu 

4. Grudzień  1. Przygotowanie  planu pracy na I półrocze 
2018r.  
2. Informacja dotycząca zadań inwestycyjnych 

przeprowadzonych w Powiecie Wałbrzyskim 
w 2017 roku (inf. o inwestycjach 
zakończonych oraz tych, które są w trakcie 
realizacji).  

3. Opiniowanie Projektu Budżetu Powiatu 
Wałbrzyskiego na 2018r 

3. Sprawy bieżące. 

- Skarbnik Powiatu 
 
- Osoby nadzorujące 
i odpowiedzialne za 
remonty dróg  
 

Ad. 12  
Przewodniczący Komisji zapoznał członków Komisji  z wnioskiem  radnych Pani Grażyny 
Owczarek oraz Pana Grzegorza Walczaka, który dotyczył pomocy finansowej dla gminy 
Głuszyca w związku z pożarem, który  pochłonął część pomieszczeń w budynku szkoły 
podstawowej Nr 3 w Głuszycy. Zainteresowani radni również przybliżyli fakty związane z 
tym zdarzeniem.  
Wynikiem burzliwej dyskusji był wniosek do Zarządu Powiatu: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek radnych Pani Grażyny Owczarek dotyczący   
pomocy finansowej dla gminy Głuszyca w związku z pożarem, który  pochłonął część 
pomieszczeń w budynku szkoły podstawowej Nr 3 w Głuszycy z jednoczesnym 
postanowieniem o ponownym skierowaniu go do Zarządu Powiatu w celu dokładnego 
zbadania sprawy, a w konsekwencji przygotowania stosownego projektu uchwały.   
Wniosek został przyjęty przez aklamację (jednomyślnie).  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Józef Piksa  
zamknął trzydzieste  drugie posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. Na tym 
protokół zakończono.   
Komisja zakończyła się o godzinie 13,10.  
Protokół sporządziła: 
Violetta Muszyńska 
Główny Specjalista 
      
 
     Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu 
                    /-/ 
         Józef Piksa  
 
 
        
Załącznik: Nagranie CD z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu stanowi zał. do protokołu.  


